
Vyjádření budoucích uživatelů 
k „Urbanisticko-architektonické studii areálu základní školy Dukelské v Příboře“ 

Část studie A – vzhled fasády a vstupy do objektů 
 

Termín prezentace: 23.10.2023 s následným zasláním vyjádření budoucích uživatelů 
Přítomni: Ing. arch. M. Materna, Ing. arch. J. Malík, Mgr. J. Bjačková, Bc. M. Kopková, V. Strejčková, 
Ing. Z. Liška, Ing. J. Šimíček, Ing. R. Šašinková, R. Valentová, Ing. K. Pavelková 
 
 
 

Vyjádření ZŠ Jičínské: 
- Přikláníme se k 2. prezentovanému návrhu (nová budova jídelny). Připadá nám lepší řešení 

přechodu dětí z budovy školní družiny do školy a zpět, celkově umístění herních prvků a 
odpočinkových zón v prostoru. Také možnost venkovních učeben u stávající budovy.  

- Pro hodiny tělesné výchovy se nám výše uvedený návrh jeví jako lepší (možnost běhu na delší 
trať, kterou nyní ZŠ provozuje v městském parku a v prvním návrhu není). 

- Oceňujeme i možnost více parkovacích míst pro rodiče, kteří přivážejí a odvážejí děti. A pro 
zaměstnance v pracovní době. 

- Nová školní jídelna by výhledově mohla splňovat záměry, o kterých se nyní na ministerstvech 
debatuje (ŠJ pod zřizovatele, tzn. např. míň jídelen a více výdejen, šetření kuchařek, vedoucích 
jídelen, atd.) 

 
 

Vyjádření Luna Příbor, svč, p.o.: 
 

- Studie se líbila, vzhled fasády, který bude charakterizovat staří budovy i okolní uchování zeleně 
působí velmi přívětivě k okolí. 

- Prosba o umístění loga a názvu našeho střediska volného času na fasádu z přední strany 
budovy (vpravo z pohledu zepředu na volnou plochu fasády), která bude naše, aby lidé 
opravdu věděli, kde sídlíme 

- vyhovuje styl oken, který pan architekt prezentoval a souhlasíme s tímto návrhem 
- přikláníme se k druhé variantě, při které dojde k odstranění původní jídelny a výstavbě nového 

objektu připojeného k budově Dukelská z důvodu lepšího rozvržení venkovního hřiště, které 
tímto vznikne. Také se touto variantou za nás systematicky a logicky vyplní veškerý volný 
prostor a nevzniknou slepá nevyužitelná místa kolem budovy, také vznikne více parkovacích 
míst, která budou lépe obhajitelná i v komunikaci s místními obyvateli, také i pro ně, pro Lunu 
i pro školu budou dobře využitelná. Vznikne lepší dostupnost pro technické služby, ale také pro 
zásobování jídelny. Pro Lunu je druhý návrh také lepší v ohledu spolupráce se školou ve 
využívání prostor jídelny a sportovního zázemí při akcích s veřejností, kdy vznikne vstup 
venkovním prostorem.  A umožní to také vstup do sociálek z venkovních prostor, které budou 
při konání akcí, ale také táborů výhodou. 

 
 


